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Geachte raadsleden, 

Op 12, 18 en 19 juni hebben er drie bewonersbijeenkomsten in resp. Oss (gemeentehuis), 

Geffen (de Koppelinck) en Lith (de Snoeck) plaatsgevonden. Deze bijeenkomsten zijn 

georganiseerd vanuit de verkenning naar mogelijkheden voor duurzame opwekking van 

zonne- en windenergie in het poldergebied tussen Geffen, Lith, Oss, Nuland en Rosmalen. De 

verkenning in de ‘Duurzame Polder’ wordt uitgevoerd in samenwerking met gemeente ’s-

Hertogenbosch en provincie Noord-Brabant.  

Wij informeren u over het verloop van de bijeenkomsten in de gemeente Oss aan de hand van 

het beantwoorden van de volgende vier vragen: 

 

1. Wat was het doel van de bewonersbijeenkomsten? 

2. Wie hebben zich aangemeld? 

3. Wat was er te zien, te horen en te delen? 

4. Wat hebben we opgehaald en wat wordt ermee gedaan? 

 

1. Wat was het doel van de bewonersbijeenkomsten? 

Het doel van de bewonersbijeenkomsten was tweeledig: 

1. Het informeren door middel van het beantwoorden van de volgende vragen: 

- Waarom is deze verkenning nodig? 

- Wat houdt deze verkenning in? 
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- Waarom kijken we voor de duurzame energieopwekking naar het poldergebied 

tussen Oss en ’s-Hertogenbosch? 

- Hoe betrekken we bewoners en andere belanghebbenden bij de verkenning? 

2. Ophalen van eerste reacties en horen wat bewoners belangrijk vinden. 

 

 

2. Wie hebben zich aangemeld? 

Per reguliere post zijn 35.000 brieven verstuurd aan bewoners in en in een bepaalde straal 

van het verkenningsgebied. Daarmee hebben we actief veel bewoners individueel 

geattendeerd op wat er speelt. In totaal zijn er ongeveer 475 bezoekers (Oss: +/- 200; 

Geffen: +/-100; en, Lith: +/-175) op de drie avonden geweest. Veruit de grootste groep 

aanmeldingen bestond uit bewoners, waarvan tijdens de bijeenkomsten in Geffen en Lith 

veelal direct omwonenden. Daarnaast  waren er o.a. initiatiefnemers, vertegenwoordigers van 

wijk- en dorpsraden en belangenorganisaties en raadsleden aanwezig.  

 

Wat opviel was dat bij de start van het plenaire deel bij alle drie de bijeenkomsten de grote 

meerderheid in de 55+ categorie viel. Dit zegt iets over de groep bewoners die zich aanmeldt 

voor dit type fysieke bijeenkomsten. Door het projectkernteam wordt gewerkt aan een plan  

om ook van andere doelgroepen, zoals bv. 18 –25 jaar en 25-55 jaar, reacties op te halen, 

zodat deze meegenomen kunnen worden in de eindresultaten van de verkenning. 

 

3. Wat was er te zien, te horen en te delen? 

Alle drie de bijeenkomsten kenden eenzelfde opbouw en inhoud. Een plenaire start door de 

overall projectleider van de gezamenlijke verkenning en ondergetekende, waarna de 

bezoekers zich konden verspreiden over de zaal en zich konden laten informeren, vragen 

konden stellen en hun belang en/of idee op diverse manieren konden delen.  
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De eerste belangen zijn opgehaald aan de hand van het stellen van een aantal vragen en het 

ophalen van antwoorden op stellingen: 

- Wat betekent de polder voor u? 

- Ervan uitgaande dat er windmolens en zonnevelden komen in het verkenningsgebied, wat 

wilt u er dan voor terug? 

- Een lijst met 20 stellingen die anoniem ingevuld kon worden. 

 

In diverse ‘kraampjes’ konden bezoekers zich laten informeren over de nut en noodzaak van 

de verkenning in de Duurzame Polder, de energieopgave van de gemeente Oss,  en het open 

plan- en omgevingsparticipatie-proces. Daarnaast waren er ‘kraampjes’ over de regionale 

energiestrategie (RES) Noordoost-Brabant, energieke landschappen (waaronder de inpassing 

van windmolens en zonnepanelen in het landschap), en het verhaal van de polder. Als laatste 

kon door middel van een simulatiespel de energieopgave van de gemeente Oss verdeeld 

worden over de gehele gemeente door het plaatsen van zonnepanelen en windmolens op een 

grote luchtfoto die op de grond lag. 

 

 

 

4. Wat hebben we opgehaald en wat wordt ermee gedaan? 

De resultaten van de bewonersbijeenkomsten worden op dit moment verwerkt in een 

impressieverslag. Onder resultaten wordt verstaan alle ideeën, suggesties, ingevulde 

stellingenformulieren, antwoorden op vragen en belangen die op de avonden met ons gedeeld 

zijn. Daarnaast wordt hetgeen is opgehaald in een nieuwe reeks bewonersbijeenkomsten na 

de zomervakantie getoetst en verder uitgewerkt. Voor deze bijeenkomsten ontvangt ook u 
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tijdig een uitnodiging. Het impressieverslag van deze bijeenkomsten en de volgende 

bewonersbijeenkomsten worden als bijlage bij het raadsvoorstel aan het einde van de 

verkenning met u gedeeld.  

Ook de gemeente ‘s-Hertogenbosch heeft in juni bewonersbijeenkomsten met haar bewoners 

georganiseerd. De resultaten van de verschillende bijeenkomsten worden samengebracht en 

verwerkt. 

 

Ik hoop u hiermee naar tevredenheid  te hebben geïnformeerd. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

  

 

 

 

mr J. van der Schoot 

Wethouder Duurzaamheid c.a. 


